Invitation for investment opportunities

Announce

The Ministry of Industry and Minerals of the Republic of Iraq/ state company for iron and steel is pleased to announce the investment opportunity for the construction of the sponge iron factory in Basra Governorate in state company for iron and steel Specialized international companies ,local companies, businessmen and financiers are invited to participate in this opportunity that will achieve economic feasibility and create quick positive returns.

The investor participates in supporting, managing and operating the plant for a period of time that can be negotiated.

It is possible to obtain the investment file from the state company for iron and steel commercial Department for an amount of (150) thousand dinars (one hundred and fifty thousand dinars) is not refundable as of . 25 / 8 / 2019 for one month from the date of Announce

The main strengths of this opportunity

- 1- Availability of manpower and experience
- 2. Adequate investment legislation and conditions favorable to the agreement
- 3. Quick recovery period for capital
- 4-the great and growing demand for the material produced in the iron and steel industry and the absence of similar factories in the country.

The Ministry of Industry and Minerals expresses its readiness to assist the investor in clarifying and facilitating necessary visits to the plant if necessary

Investors are kindly requested to submit their offers at:

Iraq – basrah - khoralzuber Email : steelbasra@.com www.steel- Iraq.com

وزارة الصناعة والمعادن فرصة استثمارية في القطاع الصناعي

الإعلان

يسر وزارة الصناعة والمعادن / جمهورية العراق /الشركة العامة للحديد والصلب إعلان الفرصة الاستثمارية لإنشاء مصنع الحديد الأسفنجي في الشركة العامة للحديد والصلب / التابع لمحافظة البصرة

والدعوة موجهة الى الشركات الدولية والمحلية المتخصصة ورجال الإعمال والممولين للمشاركة في هذه الفرصة التي تحقق الجدوى الاقتصادية وخلق عائدات ايجابية سريعة يشارك بها المستثمر في وإدارة وتشغيل المصنع لفترة من الزمن يمكن التفاوض عليها

وبالإمكان الحصول على الملف الاستثماري من مقر الشركة العامة للحديد والصلب / الدائرة التجارية لقاء مبلغ قدره (150) إلف دينار (مائة وخمسون الف دينار) غير قابل للرد واعتبارا من 25/8 / 2019 ولمدة شهر واحد من تاريخ الاعلان

ابرز نقاط القوة في هذه الفرصة

1- توفر القوى العاملة والخبرة

2- تشريعات الاستثمار الكافية وبشروط مواتية للاتفاق

3- فترة استرداد سريعة لرأس المال

 4- الطلب الكبير والمتنامي للمادة المنتجة في صناعة الحديد والصلب وعدم وجود مصانع مماثلة في البلد

وزارة الصناعة والمعادن/ الشركة العامة للحديد والصلب تعرب عن استعدادها لمساعدة المستثمر قي توضيح مايلزم وتسهيل الزيارات اللازمة للمصنع ان لزم الامر يرجى من المستثمرين التكرم بتقديم العروض الخاصة بهم على العنوان التالي:

العراق - البصرة - خور الزبير - ص ب 438 بدالة الشركة 720021-720021 642266 مكتب بغداد عراقنا 07901462568

بريد الكتروني: steelbasra@yahoo.com